
 

BAUSKAS NOVADA DOME 

 IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

KOMITEJA 
 

Uzvaras iela 1, Bauska, Bauskas nov., LV-3901  
tālr. 63922238, e-pasts: pasts@bauska.lv, www.bauska.lv 

 

KOMITEJAS  SĒDES PROTOKOLS 

Bauskā  
 

2023.gada 8.februārī           Nr. 2 

 

Sēde sasaukta 2023.gada 8.februārī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 8.februārī plkst.9 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks 

 
Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Juris Krievs, 

deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts 

Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis  

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, 
Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta 
vadītāja Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās 

nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, juriste Agnese Strazdiņa, Izglītības, kultūras, sporta un 
sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciāliste Diāna Goldmane, 
Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta Sporta nodaļas vadītāja Līga 

Rimševica, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas 

vadītāja Egija Matuzone, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta 
Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Ekonomikas un 

finanšu departamenta ekonomiste Zaiga Kārkliņa, deputāts Guntis Kalniņš, Attīstības un 
būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un būvniecības departamenta 
Attīstības un plānošanas nodaļas vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, Attīstības un 

plānošanas nodaļas projektu vadītājas Laura Šterna un Ilze Munda, Attīstības un būvniecības 
departamenta Būvniecības nodaļas energopārvaldnieks Raitis Ignatjevs, Jaunatnes nodaļas 

jaunatnes lietu speciālists Gints Jankovskis, izglītības iestādes “Griķu pamatskola” direktore 
Daiga Vīlipa. 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 
 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

2. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā 

mailto:pasts@bauska.lv
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izglītības iestādē. 

3. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Griķu pamatskola” attīstības plāna 

2022./2023. - 2024./2025. mācību gadam saskaņošanu. 

5. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšana”. 
 
 

Komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks informē, ka izskatīšanai komitejas sēdē iesniegti 
vēl 3 lēmuma projekti. Lūdz balsot par komitejas sēdes darba kārtības papildināšanu. 

 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 6., 7., 8.punktu. 

 
Papildu darba kārtība: 

  6. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām  
pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

  7. Par Jaunatnes konsultatīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

  8. Par projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” īstenošanu. 

 

 
1.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

 

(L.Ārente, J.Krievs, J.Kalinka, M.Cimermanis) 
 

Ziņo: L.Ārente. 
 Ir sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem nolikumā Nr.3; šis nolikums ir labs 
instruments sabiedriskajām organizācijām iniciatīvu īstenošanai. Pagājušajā gadā kopumā 

īstenotas 30 iniciatīvas sporta un veselības, kultūras, jaunatnes jomās, apgūti 59 286 euro. 
Nolikums precizēts vienkāršotākai projektu iesniegšanai, atbilstoši vērtēšanas kritērijiem, kā arī 

atskaišu iesniegšanai. Tiek skaidroti nolikuma grozījumi pa punktiem. 
 J.Krievs jautā par 6.punktu, vai ir skatīti citi nolikumi par atbalstu sporta pasākumiem; ir 
jau nolikums par līdzfinansējuma piešķiršanu sporta sabiedriskām organizācijām, vai ir izvērtēts, 

ka šī organizācija var pieteikties uz abiem atbalstiem, tos arī saņemot, jo aktivitāte ir viena un tā 
pati. L.Ārente paskaidro, ka šis finansējums tiek attiecināts uz iedzīvotāju aktivitātēm, t.sk., velo 

dienas Iecavā. J.Kalinka papildina, ka J.Krieva norādītais nolikums ir paredzēts sporta 
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organizācijām, šis nolikums – biedrībām, kuras profesionāli nenodarbojas ar sportu, tās ir 
vietējās kopienas, kas organizē aktivitātes sabiedrības saliedēšanai, festivālus, sporta dienas 
pagastos u.c. Tiek runāts par pagājušā gada pasākumu velo dienām Iecavā, J.Kalinka papildina, 

ka tiks precizēts tieši par šo pasākumu, kādiem atbalsta veidiem organizācija bija pieteikusies. 
J.Krievs turpinot jautā par atbalstu sociālajām organizācijām. L.Ārente atbild, ka šāds atbalsts ir 

paredzēts šajā nolikumā.  
 M.Cimermanis jautā, vai nolikums ir saskaņots ar NVO. L.Ārente paskaidro, ka atsevišķi 
punkti ir izrunāti ar organizācijām. M.Cimermanis izsaka priekšlikumu turpmāk iekļaut punktu 

par nolikumu saskaņošanu ar NVO, un jautā par nolikuma 12.punktu par sabiedrības pārstāvi 
komisijā; L.Ārente atbild, ka pagājušā gadā kā sabiedrības pārstāve tika aicināta laikraksta 

“Bauskas Dzīve” galvenā redaktore Anita Rozentāle, kas spēja izvērtēt sabiedrisko organizāciju 
ieguldījumu novada mērogā. M.Cimermanis izsaka priekšlikumu, ka NVO izvirzītu sabiedrības 
pārstāvi no viņu vidus. J.Kalinka papildina, ka līdz šim brīdim nolikums nav saskaņots ar 

organizācijām, jomas par vides iekļaušanu nolikumā ir organizāciju iniciatīva. Jautājumu nav, 
notiek balsošana par jautājuma virzīšanu ar priekšlikumiem. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 
Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

nolikumā apsvērt izteikto priekšlikumu iestrādi,  

 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. 
janvāra nolikumā Nr.3 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 
sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”” ar 

labojumiem. 

 

 
2.p. 

Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 
 

(Z.Kārkliņa) 
 
Ziņo: Z.Kārkliņa. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas 
izglītības programmas apguvi privātā izglītības iestādē, aprēķini pievienoti pielikumā. 

Izcenojums piemērojams šim gadam, izglītojamiem vecumā no pusotra līdz 4 gadu vecumam 
atbalsta apmērs mēnesī ir 296,71 euro, 5-6gadīgo izglītojamiem - 129,12 euro. Iepriekš Bauskā 
šāds atbalsts nebija, tas bija Iecavā un Vecumniekos. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības 

programmas apguvi privātā izglītības iestādē”. 

 
 

3.p. 
Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

 
(Z.Kārkliņa) 

 

Ziņo: Z.Kārkliņa. 
 Lēmuma projekts paredz pašvaldības atbalstu privātam bērnu uzraudzības pakalpojumu 

sniedzējam – aukles pakalpojumam, izcenojums ir 30% no vidējās izmaksas pašvaldības 
pirmsskolas izglītības iestādēs pirmsskolas izglītības programmas īstenošanai bērniem no pusotra 
līdz 4 gadu vecumam – 296,71 euro/mēnesī 2023.gadā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības 
pakalpojuma sniedzējam”. 

 
 

4.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Griķu pamatskola” attīstības plāna 

2022./2023. - 2024./2025. mācību gadam saskaņošanu. 

 
(D.Vīlipa, I.Nagņibeda) 

 
Ziņo: D.Vīlipa. 
 Ministru kabineta noteikumi paredz, ka izglītības iestādei nepieciešams attīstības plāns. 

Plāna galvenās prioritātes ir drošas, mūsdienīgas vides izveide, pedagogu un atbalsta personāla 
kvalifikācijas paaugstināšana, mācības vērstas uz izglītojamo.  

 I.Nagņibeda izsaka atbalstu par Montesori izglītības iekļaušanu mācību procesā, aicina 
par to stāstīt novada ietvaros. Būtu nepieciešams izveidot vienotu Bauskas novada izglītības 
stratēģiju. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  
9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 
Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Griķu 

pamatskola” attīstības plāna 2022./2023. - 2024./2025. mācību 
gadam saskaņošanu”. 

 
 

5.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, izglītības pārvalžu kapacitātes 

stiprināšana”. 
 

(I.Munda, R.Ābelnieks, J.Kalinka, I.Nagņibeda, V.Ieleja, M.Cimermanis) 

 
Ziņo: I.Munda. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 
kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneris –
Pakrojas rajona pašvaldība. Projekta mērķis – nodrošināt Latvijas un Lietuvas pārrobežu 

pašvaldību izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšanu eksakto mācību programmu 
ieviešanai reģionos. Projekta galvenās aktivitātes – izglītojošas un informatīvas aktivitātes, 

papildinot zināšanas par STEAM un vides jomu, eksakto mācību priekšmetu pedagogu 
prasmju paaugstināšana, sadarbības veicināšana starp izglītības pārvalžu speciālistiem, 
pētījumi. Sagatavots lēmuma projekts par projekta pieteikuma iesniegšanu līdz šī gada 

29.martam. 
 R.Ābelnieks norāda uz izglītības pārvaldes terminu, vai nebūtu korektāk minēt nodaļa. 

I.Munda atbild, ka precizēs.  
 I.Nagņibeda izsaka atbalstu pārrobežu sadarbības projektam, un jautā, kādi būs reālie 
projekta sasniedzamie rezultāti, kādi būs iesaistītie cilvēki, ko sniegs izglītībai novadā. 

I.Munda paskaidro, ka šobrīd tās ir vispārējas aktivitātes, līdz domes sēdei būs konkrētas 
aktivitātes; programma ir balstīta uz metodēm, kas saistītas ar aktivitātēm – apmācības, 

pieredzes, programmas, kuras nedrīkst pārkāpt; iecere ir stiprināt un ieinteresēt eksaktajās 
apmācībās. J.Kalinka papildina, ka projekts ir vērsts uz 1.prioritāti - uz kapacitātes 
stiprināšanu. 

 I.Nagņibeda iesaka aktivitāšu idejām piesaistīt izglītības iestāžu speciālistus; V.Ieleja 
papildina, ka sarunas ar izglītības nozares speciālistiem ir notikušas, bija vairāki 

piedāvājumi, bet jāskata sadarbības partnera atbalstītās aktivitātes, kas bija STEAM joma. 
Būs izglītojošā daļa pedagogiem – kursi, pieredzes apmaiņa, pedagogu profesionālo 
prasmju celšana, 7.-8.klases izglītojamiem bērniem – radošās dienas, pārrobežu skolu 

pieredzes apmaiņas. Sasniedzamais rezultāts – bērniem STEAM jomā nav ieinteresētības, ar 
projektu motivēs skolēnos interesi eksaktajās programmās. Projektā būs iesaistītas 2 skolas 

no Bauskas novada un 2 skolas no Pakrojas. I.Nagņibeda papildina, ka jāsaredz vienlīdzīgas 
iespējas piedalīties projektā jebkurai izglītības iestādei, kas izsaka vēlmi.  
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 M.Cimermanis iesaka, ka vajadzētu iekļaut sadaļu par izglītības sistēmas stratēģisko 
plānošanu. Piedāvā iekļaut projektā Lauksaimniecības tehnikumu Saulainē, jāpilnveido 
profesionālās orientācijas modelis, ir nepieciešams karjeras konsultants skolās. V.Ieleja 

paskaidro, ka šajā projektā ir savi uzstādījumi attiecībā pret skolām ar vienādām programmas 
aktivitātēm; karjeras konsultanti ir katrā skolā, izglītības sistēmas stratēģijas plāna izstrāde ir 

iekļauta šī gada budžetā. J.Kalinka izskaidro šī projekta nosacījumus. Jautājumu nav, notiek 
balsošana. 
 

Par lēmumu balso: “par”  -  
9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 
Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 
(2021-2027) projektam “Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, 
izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšana””. 

 
 

6.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

 
(Z.Kārkliņa) 

 
Ziņo: Z.Kārkliņa. 
 Sagatavots lēmuma projekts par savstarpējo norēķinu noteikšanu Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem no 2023.gada 1.janvāra vienam 
izglītojamam. Izmaksas ir pieaugušas. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 
Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto 
pakalpojumu izmaksām pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem”. 
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7.p. 
Par Jaunatnes konsultatīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

 

(G.Jankovskis, J.Krievs) 
 

Ziņo: G.Jankovskis. 
 Bauskas novada dome izveidojusi Jaunatnes lietu konsultatīvo komisiju, nepieciešams 
apstiprināt komisijas nolikumu.  

 J.Krievs iesaka norādīt komisijas nolikuma skaitlisko sastāvu. G.Jankovskis paskaidro, ka 
sastāvu veidos organizāciju pārstāvji un pašvaldības pārstāvji, iespējams sastāvu veidotu 12 

personas, notiek diskusijas par šo punktu.  
 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
 

Par lēmumu balso: “par”  -  
9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 
Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Jaunatnes konsultatīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu”. 

 
 

8.p. 
Par projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” īstenošanu. 

 
(L.Šterna, M.Veinbergs, I.Romānovs, J.Kalinka, R.Ābelnieks, I.Nagņibeda, J.Krievs, 

R.Melgailis, M.Cimermanis) 

 
Ziņo: L.Šterna. 

 Centrālā finanšu un līgumu aģentūra izsludinājusi atklātu projektu atlasi pašvaldībām, 
aicinot pieteikties Atveseļošanas fonda finansējumam elektroautobusu iegādei skolēnu 
pārvadājumiem, projekts jāīsteno līdz 2025.gada 31.decembrim. Sagatavots lēmuma projekts līdz 

šī gada 28.februārim iesniegt projekta pieteikumu un apstiprināt plānotās izmaksas. Var 
iegādāties 2 mazos elektrotransportus līdz 22 sēdvietām vai 1 lielo elektrobusu, projekta ietvaros 

finanšu līdzekļi paredzēti uzlādes stacijas iegādei un izbūvei.  
 M.Veinbergs izskaidro situāciju par šī projekta lietderīgumu, pieredzes apmaiņu ar 
Jelgavas elektroautoparku. Projektam ir ierobežots pielietojuma mērķis: maršruta ierobežojumi, 

paredzēts tikai izglītojamo pārvadājumiem, izņemot interešu izglītībai, transportlīdzekļi ir 
piemēroti asfaltētam ceļam, ir ierobežota cilvēciska kapacitāte uzlādes nodrošināšanai nakts 

režīmā un algas samaksāšana šim šoferim, lai būtu lētāk, nepieciešama apsildāma garāža, ziemas 
laikā elektroautobusa apsilde būs uz spējas veikt garāku maršrutu rēķina; lietderīgāk būtu 
iegādāties lietotu autobusu, ir jādomā saimnieciskāk, iespējams vēl būs kāds pieņemamāks 

projekts novitātēm.  
 I.Romānovs papildina, ka projekta aktivitātes autobusā neparedz iebūvēt apsildes 

sistēmu. M.Veinbergs komentē, ka ziemas periodā autonomā apsilde nav iespējama, MK 
noteikumi paredz, ka iegādājoties par projekta naudu uzlādes staciju, tad tikai šo elektroautobusu 
drīkstēs uzlādēt. I.Romānovs turpina, ka ar bateriju apsildi var veikt, bet samazina nobraukuma 
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potenciālu, darba grupa strādā ar mērķi startēt projektā, neskatoties uz negatīvajiem 
nosacījumiem – skata variantus par Iecavas un Vecumnieku maršrutu variantiem. J.Kalinka 
papildina, ka atsūtīts Vecumnieku skolu maršruts, saistībā ar Stelpes skolas reorganizāciju, būtu 

nepieciešams lielais M3 autobuss ap 60 skolēniem, maršruts sastāda 51,5 km no Stelpes uz 
Vecumnieku vidusskolu, maršruts skar zemes ceļu, ir iespēja iegādāties jaunu rūpnieciski ražotu 

transportlīdzekli, ir pieļaujami pārveidotie, bet tiem ir lielāki remonta izdevumi.  
 R.Ābelnieks izsaka atbalstu projektam, norādot, ka starplaikos autobuss varētu vest 
skolēnus arī uz Bauskas peldbaseinu. J.Kalinka atzīmē, ka šādam maršrutam starplaiki ir par īsu, 

lai veiktu starpuzlādi, ar vienu baterijas uzlādi nevar veikt visu maršrutu. Tiek apspriesta 
elektroautobusa veiktspēja, uzlādes stacijas piesaistīšana konkrētajam autobusam. 

 Deputāte S.Lineja aiziet no komitejas sēdes plkst.10:34. 
 I.Nagņibeda piekrīt, ka autobusu parks ir jāpapildina, ir jāvirzās uz nākotni, informācija ir 
pretrunīga, lai pieņemtu lēmumu; darba grupai turpināt izvērtēt šī projekta nepieciešamību. 

J.Kalinka skaidro, ka darba grupa ir strādājusi pie šī projekta izvērtēšanas, ir sniegta pilnīga un 
patiesa informācija. R.Ābelnieks atbalsta speciālistu paveikto darbu pie projekta izvērtēšanas. 

J.Kalinka papildina, ka startējot projektā, ir jānoraksta viens transportlīdzeklis (ir izvērtēti trīs 
transportlīdzekļi). I.Romānovs atzīmē ieguvumus no šī projekta – tiks iegādāts jauns 
transportlīdzeklis ar savām ekspluatācijas īpatnībām, līdzfinansējums pret tā vērtību tirgū nav 

liels; norāda uz ilgmūžības ieguvumu. J.Kalinka atbild, ka viss atkarīgs no baterijas darba mūža 
cikla, rūpnieciski ražotam garantija ir 3 gadi, drīkst prasīt ilgāku, bet katrs gads prasītu papildus 

100 000 euro, ko ietver iepirkuma cenā. M.Veinbergs uzsver ieguvumu no lētākām apkopēm 
saistībā ar ritošām daļām, bet uzlādes baterijas, elektromotori ir dārgi. J.Kalinka piemetina, ka 
uzlādes stacija var būt mobila, 5 gadu uzraudzības periods uzlādes stacijai piesaistītai konkrētam 

transportlīdzeklim. 
 J.Krievs dalās ar savu pieredzi par elektromobiļa ekspluatāciju. Atbalsta Vecumnieku 

maršruta variantu, uzsver garantijas svarīgumu un tiekšanos uz nākotnes iespējām, un izsaka 
atbalstu projektam.  
 R.Ābelnieks uzsver projekta nosacījumu absurdumu. J.Kalinka atgādina, ka projekta 

iesniegšana ir līdz 28.februārim, ir jāiesniedz specifikācija. 
 R.Melgailis norāda, ka ir pret šādu projektu, zemes ceļi ir sliktā stāvoklī, jābūt garāžām 

abos maršrutu galos; varbūt ir iespēja nogaidīt līdz 2025.gadam, kad nebūs šādu ierobežojošu 
nosacījumu, atbalsta pāreju uz jaunām tehnoloģijām. J.Kalinka norāda, ka norakstot vienu 
autobusu, var iegādāties arī 2 mazos elektroautobusus, atkal jāvērtē maršruti.  

 M.Cimermanis izsaka priekšlikumu izveidot digitālo ceļu karti ar maršrutiem, tad būtu 
vieglāka maršrutu plānošana; iesaka vērsties ministrijā par projekta prasībām un nosacījumiem. 

Izsaka atbalstu projektam. 
 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
  

Par lēmumu balso: “par”  -  
4 (Mārtiņš Cimermanis, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Inita 
Nagņibeda) 

“pret” -  3 (Raitis Ābelnieks, Vilnis Gailums, Rihards Melgailis) 

“atturas” -  1 (Jānis Dūmiņš) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas 

novadā” īstenošanu”. 
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Sēdi beidz 2023.gada 8.februārī plkst. 11:04. 
 
 

Komitejas priekšsēdētājs    Raitis Ābelnieks 
 

 
     
Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


